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Hasle Skole, Herredsvej 15, 8210 Aarhus V 
Telefon: 8713 9410 

Mail:has@mbu.aarhus 

 

Skolebestyrelsesmøde 

mandag d. 6. maj 2024 kl. 17.00 – 19.15, personalestuen. 

Til stede: Helle Servé, Irene Bak, Sarah Jost Sandberg, Thea Mukai, Søren Lund-Olsen, Catrine S. Jespersen, 
Berit Toft Hasselstrøm, Jeppe Møller Pedersen, Louise Klintemark, Aya Wael Matar (7.c), Frida Lindegaard 
Nissen (9.x), Søren Marcussen, Klavs Heltoft, Lone Grosen. 
 

Afbud: Iben Bødtker, Helle Sværke 
 

Referent: Thea Mukai 

Sang: Danmark frit 

 

1. Godkende dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referater 

Referatet fra d. 6.3.24. er godkendt pr. mail. 

Referatet fra d. 4.4.24. er godkendt. 

 

• Ledelsen ønsker at lægge referatet på Aula med highlights fra bestyrelsen. 

o Det aftales, at Catrine sender highlights umiddelbart efter skolebestyrelsesmødet 

til Klavs, der efter godkendelsesproceduren af referatet rundsender samlet via 

Aula. 

• Ønske om korrekturlæsning inden referatet sendes ud til bestyrelsen til godkendelse. 

o Dette aftales endeligt på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

3. Orientering fra elevråd 

• Kulturdag for 6.-8. klasserne nævnes igen, og ønskes afholdt primo/medio juni.  

o Dette drøftes i forretningsudvalget. 

• De ældre elever ønsker flere fagbøger på både dansk og engelsk på biblioteket.  

o Det aftales, at elevrådet selv kontakter Tine og Karina. 

• Hallen er for kold at sidde i og holde eksamen – eleverne sidder med jakker på. 

• Ift. sidste skoledag synes de ældste elever, at det er ærgerligt, at det er blevet lærernes 

version af vores show. 

o Til dette svarer ledelsen, at der har været flere år med for frie tøjler, og det har 

derfor været nødvendigt, at lærere styrer ift. form, indhold etc.. 

• Der spørges ind fra forældrerepræsentant om der har været afhold juniorelverådsmøde 

siden sidste skolebestyrelsesmøde, da det ved sidste møde viste sig, at der ikke har været 

afholdt møde i dette skoleår. 

o Der har været indkaldt til juniorelevrådet, men der er usikkerhed om det er afholdt. 

Vær opmærksom på, at elevrådsrepræsentanter skal deltage i juniorelevrådet. 
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4. Orientering fra personale 

Intet at berette, andet end at der er fokus på afslutning af skoleåret og det kommende. 

 

5. Orientering fra forældre 

Forårskoncert:  

• Det fungerede fint, at der var en bod. Dog lader det til, at der ved ankomsten til hallen 

mest er fokus på at finde en plads mere end at stoppe op og samtale. Synligheden er dog 

vigtig, og har efterfølgende givet anledning til at forældre har henvendt sig. 

• Der stilles forslag om, at der indkøbes flag med teksten: FORÅRSKONCERT, der kan sættes 

ud ved både Herredsvej samt ud til Viborgvej. 

 

Kontaktinformation på skolebestyrelsesmedlemmerne: 

Det er muligt at rette henvendelse til skolebestyrelsen via: 

• Aula: Menu – Links – Forældre – Skolebestyrelse (der leder til skolens hjemmeside)  ELLER: 

Beskeder – fremsøg Skolebestyrelsen i tekstfeltet Til. 

• Hjemmesiden: I menubjælken vælges: Samarbejde med forældre scroll ned til 

skolebestyrelsen. 

 

6. Orientering fra ledelse 

• Mødet med dagtilbuddet d. 22.5. er blevet aflyst, da dagtilbudslederen har fået nyt arbejde 

pr. 1.5.24. Den konstituerede leder har indkaldt til nyt, hvor Lone ikke kan deltage, da Iben 

har inviteret til møde med Get2Sport. 

• Der er møde for kommende 0.klasser d. 11.6.24., hvor mødet afsluttes med at samles 

klassevis sammen med skolebestyrelsesrepræsentanter eller ledelse og kort sige hej til 

hinanden.  

o Ift. deltagelse fra skolebestyrelsen deltager tre medlemmer automatisk, da de har 

børn, der skal starte i 0. klasse efter sommerferien. Derudover deltager Iben også. 

• Forældremødet for de nye 0. klasser efter sommerferien handler primært om at sætte 

fokus på at få etableret et godt klasseforældreråd, klassekasse, Åben Skole etc..  

o Det aftales, at der deltager én skolebestyrelsesrepræsentant ved hver klasses møde 

– hvem, der deltager aftales på næste skolebestyrelsesmøde. 

• OBS på at Åben Skole er lørdag d. 28. september 2024. Det er endnu ikke bestemt, 

hvornår efterfølgende fridag kommer til at ligge. 

• Budgettet for specialklasser har ændret sig lidt. Der er tre elever, der er indstillet til 

specialskoler i stedet for specialklasse, hvorfor skolen ikke skal dække udgiften. Det 

betyder, at en af de afskedigede ansatte kan blive på skolen. 

 

 

7. Arbejdet med principper – hvad gør vi? 

Efter drøftelse i to grupper er følgende forslag i spil: 

• Der kan være skolebestyrelsesmøder, hvor der afsættes tid til udvalgsarbejde sådan, at 

udvalgsarbejdet ikke nødvendigvis skal ligge ud over de almindelige møder. 

• Skolens ansatte forholder sig til, hvilke principper de gerne vil have fokus på – både 

eksisterende og nye. Her er vi særlig opmærksom på digital dannelse. 

• Til næste valgperiode til skolebestyrelsen skal det ekspliciteres, hvad 

skolebestyrelsesarbejdet kræver, da det vil være mere end de ti mødegange på et år. Det 
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kunne være både udvalgsarbejde, men også deltagelse i forældremødet på 0. årgang, møde 

med dagtilbuddet, bod til Åben Skole og Forårskoncerten osv. 

 

8. Hvordan gribes antimobbestrategien an? 

• Vi beslutter, at til næste skolebestyrelsesmødet afsættes der tid (30 min.) til at arbejde 

med antimobbestrategien, hvor Catrine og Thea rammesætter en dialog- og 

brainstormproces. 

 

• Lone nævner, at der i det kommende skoleår blandt de ansatte skal arbejdes med 

fællesskaber med særligt fokus på sprog og god omgangstone, og det vil derfor give fint 

mening, at vi i skolebestyrelsen arbejder med netop antimobbestrategien.  

 

9. Highlights til referat 

• Elevrådets arbejde med kulturdag 

• Sidste skoledag 

• Tak for dialog ved Forårskoncerten 

 

10. Evt. 

Næste møde rykkes en time ift. først udmeldt, sådan at vi først starter kl. 18.00. 

 

 

 
 


